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§ 6   Förvaltningschefens information 

 

Förvaltningschefen Ann-Christine Hansson informerar att ett 

samarbete har inletts med landstinget för att ta fram ett förslag till 

överenskommelse med Stockholms läns landsting om 

överföringen av ansvaret för hemsjukvård i ordinärt boende. 

Parallellt pågår ett arbete inom staden med att utreda en framtida 

organisering av hemsjukvården vid ett övertagande. 

 

Biträdande avdelningschefen Marita Åkersten informerar om att 

under sommaren har ett hemtjänstföretag Viola Omsorg AB gått i 

konkurs. Hemtjänstutföraren hade sammanlagt ett 40-tal uppdrag 

åt stadens äldre. Äldreförvaltningen har avtalat med  

konkursförvaltaren om att kunderna fick tid för att kunna gå över 

till andra hemtjänstutförare. 

 

Avdelningschefen Lisbeth Hagman informerar om att den 12 

oktober 2017 ska ett Workshop om kvalitet i särskilt boende för 

äldre äga rum i Princess Hall på Djurgården.  

 

Workshopen anordnas i samband med att Sveriges Kommuner och 

landsting (SKL) har fastställt en rekommendation till Stockholms 

läns kommuner att anta en överenskommelse om Kvalitet i särskilt 

boende, rekommendation för arbete med ökad kvalitet nattetid i 

särskilda boenden för äldre.  

  

Workshopen är den 12 oktober 2017, men sista anmälningsdatum 

är den 25 september 2017. Anmälan görs direkt genom en länk 

som finns med på inbjudan. Inbjudan med bifogade SKL:s 

rekommendation om kvalitet i särskilt boende kommer att skickas 

till nämnden efter dagens sammanträde per e-post. 
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§ 7 Tertialrapport 2 för 2017 för äldrenämnden  

Dnr 1.2.2-773/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens  

Tertialrapport 2 och överlämnar den till 

kommunstyrelsen. 

 

2. Äldrenämnden anmäler omslutningsminskningar om 

6,1 mnkr. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-09-11.  

Efter årets två första tertial bedömer äldreförvaltningen att de mål, 

aktiviteter och indikatorer som framgår av verksamhetsplanen i 

huvudsak kommer att uppnås och genomföras under året. Det 

ekonomiska läget ser sammantaget stabilt ut, vilket innebär ett 

prognostiserat överskott om 1,0 mnkr. Äldreförvaltningen redogör 

i ärendet uppföljning av kommunfullmäktiges inriktningsmål, 

nämndmål samt olika uppdrag för kvartal 2. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättaren Catarina Carbell (S) samt 

med stöd av ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) och Alfred 

Askeljung (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) med 

instämmande av ersättaryttrande från Alfred Askeljung (C) 

anmäler ett gemensamt särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från (KD), (M) och (L) med instämmande av 

ersättaryttrande från Alfred Askeljung (C): 


